
	  

Referat	  vårmøte,	  fagmøte	  alpint	  
Quality	  Airport	  Hotell	  
Gardermoen	  25.	  Mai	  2013	  Kl.	  0900	  -‐	  1700	  

	  

1. Åpning	  og	  velkommen	  fra	  AK	  leder	  Elling	  Breivik	  
	  
Finmark	  er	  nå	  på	  tur	  opp	  igjen	  med	  aktive	  løpere	  og	  sådan	  også	  med	  en	  aktiv	  krets.	  
Norge	  har	  blitt	  spurt	  om	  å	  arrangere	  EC	  SG	  herrer	  Trysil	  vinter	  2013/2014	  og	  dette	  har	  vi	  sagt	  ja	  
til.	  	  
Frydenbø	  er	  kommet	  inn	  som	  ny	  strategisk	  partner	  i	  år.	  
Presentasjon	  av	  AK,	  samt	  av	  ny	  WC	  trener	  for	  damer	  Stefan	  Abplanalp	  og	  EC	  trener	  for	  damer,	  
Lars	  Kristoffersen.	  
1.1. Innkalling,	  sakliste	  og	  forretningsorden	  godkjent.	  
1.2. Elling	  Breivik	  valgt	  som	  møteleder.	  

Referent	  Anne	  Cathrine	  Enstad.	  
Underskrive	  protokoll:	  Roar	  Karlsen,	  Oslo	  og	  Magnar	  Eide	  ,	  Akershus	  

1.3. Reisefordelingsskjema:	  Stefan	  Havnelid	  Johnsen.	  
1.4. –	  1.6.	  Status	  alpint,	  ved	  Elling	  Breivik,	  sports	  sjef	  Claus	  Ryste	  og	  administrasjon	  ved	  Stefan	  

Havnelid	  Johnsen,	  
Viser	  her	  også	  til	  presentasjon	  og	  tallmateriale	  fra	  Claus	  Ryste.	  
*	  Løperne	  blir	  tatt	  ut	  etter	  resultat,	  og	  det	  er	  åpent	  mellom	  WC	  og	  EC	  ila	  sesongen.	  
*	  Sponsorkartet	  viser	  16	  sponsorer,	  inkl	  strategiske	  partnere.	  
Er	  i	  gang	  med	  reforhandling	  på	  hovedsponsorer	  perioden	  2014	  –	  2018.	  
P.t	  mye	  positivitet	  hos	  sponsorene.	  
	  
Årsregnskap	  2012;	  
29	  mill	  i	  inntekt,	  med	  utgifter	  på	  28.8	  mill	  –	  sluttresultat	  i	  pluss	  på	  156’.	  
Kostnader	  2012	  ca	  4	  mill	  høyere	  enn	  budsjett.	  
AK	  får	  godkjenninger	  fra	  skistyret	  på	  å	  øke	  utgiftene	  utover	  satt	  budsjett,	  ved	  økte	  inntekter.	  
	  
Moms	  kompensasjon	  og	  tippemiddel	  tilskudd	  gjeldende	  fra	  2014	  –	  hva	  gjør	  NSF	  /	  AK	  der?	  
Vi	  blir	  kanskje	  ikke	  tilgodesett	  i	  stor	  nok	  grad	  fra	  disse	  midlene,	  må	  se	  på	  mulighetene	  bedre	  
her.	  
Regnskapet	  føres	  fra	  sentralt,	  alle	  avdelinger	  i	  alpint	  har	  ansvar	  for	  eget	  budsjett.	  	  
Alpint	  jobber	  med	  store	  buffere	  på	  budsjett.	  
Tidligere	  underskudd	  i	  alpint	  (2009,	  -‐10	  og	  2011)	  –	  avskrives	  med	  20	  %	  pr	  år	  ved	  0,-‐	  eller	  
pluss	  i	  resultat.	  
	  
Sportslige	  resultat;	  
Gode	  resultat	  med	  overall	  i	  Super	  G	  og	  Utfor	  på	  Aksel	  Lund	  Svindal.	  
Junior	  VM	  –	  Norge	  beste	  nasjon,	  2	  året	  på	  rad,	  3	  gangen	  totalt.	  
Mangler	  konkrete	  tiltak	  på	  Telenorkarusellen	  og	  SFO/Skiskoledag.	  	  
Trenertrappen	  –	  Gjennomføre	  gamle	  kurs	  pr	  i	  dag	  frem	  til	  det	  nye	  systemet	  er	  på	  plass.	  
Aktivitet	  som	  blir	  gjort	  i	  dag,	  blir	  godkjent	  når	  det	  nye	  systemet	  foreligger.	  	  



	  

Trenertrappen	  er	  lik	  for	  alle	  idretter,	  alpint	  ligger	  noe	  på	  etterskudd	  vedr	  
litteratur	  til	  kurset.	  Skal	  bli	  ferdig	  innen	  fristene.	  
Er	  det	  ønske	  om	  trener	  4	  kurs	  ila	  2013/2014	  –	  gi	  beskjed	  til	  administrasjon	  i	  alpint	  og	  det	  vil	  
starte	  kurs	  i	  august	  2013	  om	  antallet	  interesserte	  er	  stort	  nok.	  Antall	  maks	  10.	  
Frem	  til	  nå	  har	  elever	  fra	  skigymnas,	  avhengig	  av	  skole,	  fått	  godkjent	  trener	  1	  status.	  Dette	  
skal	  formaliseres	  i	  det	  nye	  systemet.	  	  
	  
Ny	  nettside	  for	  skiforbundet,	  2,5	  mill	  inn	  fra	  Skistyret.	  Denne	  skal	  være	  klar	  til	  01.10.13	  
	  
Innspill	  på	  at	  i	  forhold	  til	  nedgang	  på	  antall	  skiløpere	  må	  det	  til	  et	  godt	  samarbeide	  med	  
skisentrene/anleggene.	  Anleggene	  er	  også	  bekymret	  for	  nedgangen	  på	  alpinister.	  
	  
Ironman	  jr	  har	  nå	  fått	  egen	  poenscore.	  
	  
Viktig	  å	  informere	  om	  at	  det	  bør	  tegnes	  utvidet	  forsikring	  på	  alpinistene.	  
Undersøk	  her	  også	  barneforsikring	  som	  man	  kanskje	  allerede	  har.	  
Også	  skiforbundet	  må	  jobbe	  for	  å	  utvikle	  forsikringen	  til	  et	  mulig	  trinn	  3	  for	  enda	  sterkere	  
dekning.	  
Dette	  vil	  også	  komme	  bedre	  frem	  på	  de	  nye	  nettsidene	  til	  NSF,	  både	  forsikring	  og	  lisens.	  
	  
Retningslinjer	  uttak	  2013/2014	  
Presenteres	  endelig	  på	  høstmøtet	  2013	  

	  
WORLD	  CUP	   EUROPACUP	   JR	  STATUS	   US	  STATUS	  

1	  GREN	   Topp	  30	  WSCL	   Topp	  20	  EC	  poeng	   X	   Topp	  20	  EC	  poeng	  

2	  GRENER	   Topp	  50	  WCSL	   Topp	  40	  EC	  poeng	   X	   Topp	  40	  EC	  poeng	  

FIS	  RANK	   X	   2	  grener	  topp	  100	   TOPP	  350	  min.1	  tek	  gren	   2	  grener	  topp	  100	  

IRONMAN	   500	   400	   400	   400	  

ANTALL	  RENN	   X	   X	   X	   X	  

KVOTE	   X	   X	   X	   X	  

HVEM	  GJØR	  UTTAK	   Trener-‐>Sportsjef-‐>AK	   Trener-‐>Sportsjef-‐>AK	   Trener-‐>Sportsjef-‐>AK	   Trener-‐>Sportsjef	  

UTTAKSFRIST	   April	   April	   April	   Mai	  

STATUS	   Lag	   Lag	   Lag	   Representasjon	  

	   	   	   	   	  

	   VM	   OLYMPIC	   Jr.	  VM	   EC	  	  +	  WC	  RENN	  

1	  GREN	   X	   X	   X	   X	  

2	  GRENER	   X	   X	   X	   X	  

FIS	  RANK	   X	   X	   1x10,	  2x20,	  3x30	  Jr	   MIN.TOPP	  500	  

IRONMAN	   500	   500	   400	   400	  

ANTALL	  RENN	   1	  x	  10,	  2	  x	  20	  WC	   1	  x	  8,	  2	  x	  16	  WC	   X	   X	  

KVOTE	   4	  pr.	  Gren	   4	  pr.	  Gren	   4	  pr.	  Gren+2ZK	  Totalt:16	   Ny	  kvote	  basert	  resultat	  

HVEM	  GJØR	  UTTAK	   Trener-‐>Sportsjef-‐>AK	   Trener-‐>Sportsjef-‐>OLT	   Trener-‐>Sportsjef-‐>AK	   Trener-‐>Sportsjef	  

UTTAKSFRIST	   Januar	   Januar	   Januar	   Løpende	  

STATUS	   Representasjon	   Representasjon	   Representasjon	   Representasjon	  

	   	   	   	   	  
*Dette	  er	  retningslinjer	  for	  uttak,	  og	  det	  kan	  gjøres	  trenervurdering	  på	  alle	  kriterer	  og	  lag	  
**	  Grener	  som	  teller	  for	  uttak	  er	  SL,	  GS,	  SG	  og	  DH	  

	  
	  



	  

Ingen	  sentrale	  uttak	  til	  FIS	  runde	  Europa.	  HIL	  /	  EC	  og	  Skigymnas	  organiserer	  
dette	  mellom	  seg.	  
	  
Brudevoll,	  Berntsen	  og	  Hvammen	  uttatt	  til	  Morgendagens	  Helter.	  
Lars	  Elton	  Myhre	  fortsetter	  som	  mentor.	  
	  
(Norge	  sammenlignet	  med	  Sveits,	  Steffan	  Abplanalp;	  
Alpint	  i	  Sveits	  er	  likt	  langrenn	  i	  Norge,	  mtp	  størrelse	  og	  interesse.	  	  
Sveits	  har	  hatt	  topputøvere,	  og	  deretter	  «ingenting»	  på	  bredde/etterkommere.	  
Strukturen	  og	  kulturen	  må	  være	  satt	  så	  det	  er	  naturlig	  overganger	  ved	  generasjonsskifte.	  
Norge	  på	  jentesiden	  har	  et	  stort	  potensiale.	  Noe	  av	  problemet	  her	  er	  at	  det	  ikke	  har	  vært	  
mange	  nok	  på	  toppen,	  som	  kan	  lære	  å	  ta	  inn	  de	  yngre	  utøverne.	  For	  mye	  rykk	  og	  napp	  på	  
damesiden.	  Har	  vært	  mye	  bedre	  på	  herresiden	  og	  derfor	  også	  volum	  på	  utøvere	  samt	  
resultat.	  
Talent	  er	  ikke	  nok	  for	  å	  vinne	  …	  
Miljøet	  og	  treningskulturen	  på	  Olympiatoppen	  påvirker	  treningsmentaliteten	  hos	  jentene.	  
Mangfold.	  4	  –	  5	  år	  før	  vi	  er	  på	  topp	  med	  de	  norske	  jentene.	  
Norsk	  treningskultur	  er	  bedre	  enn	  Sveits,	  samt	  også	  gjennomføringen	  med	  ironman.	  
Norge	  er	  tidligere	  på	  rett	  nivå	  for	  å	  prestere	  i	  WC	  sammenlignet	  med	  Sveits.	  
1.	  Struktur	  2.	  planlegging	  og	  3.	  kultur.	  
Pr	  i	  dag	  er	  det	  mangel	  på	  erfaringer	  i	  det	  norske	  jentelaget.	  Derfor	  å	  tar	  vi	  med	  Chemmy	  
Alcott	  «inn»	  på	  det	  norske	  laget,	  som	  vil	  gi	  våre	  unge	  utøvere	  en	  del	  erfaringsutveksling.	  	  
Mangler	  noe	  på	  mentaliteten	  «Attacking	  vikings»	  hos	  jentene.	  Ikke	  nok	  å	  være	  best	  i	  Norge,	  
må	  være	  best	  i	  verden.	  
Lære	  å	  trene,	  lære	  å	  konkurrere	  og	  lære	  å	  vinne.	  
	  
Innlegg	  fra	  Magnar	  Eide,	  AK	  leder	  Akershus.	  
Et	  ønske	  om	  at	  det	  frembringes	  en	  langsiktig,	  transparent	  og	  forutsigbar	  strategi	  og	  
handlingsplan	  for	  utvikling	  av	  norsk	  kvinealpin	  –	  10	  –	  15	  år	  frem	  i	  tid.	  
Viktig	  at	  det	  blir	  ro	  og	  stabilitet	  og	  kontinuitet	  med	  de	  strukturer,	  utøvere,	  trenere	  og	  
administrasjon	  som	  er	  pr	  i	  dag.	  	  
	  
Breddearbeid,	  gjennomgang	  ved	  Stefan.	  
Telenorkarusellen:	  62	  arrangement	  i	  alpint,	  8175	  deltagere.	  70	  050	  deltagere	  totalt.	  
Åpen	  bakke:	  Bra	  arrangement.	  99	  anlegg	  deltok,	  100`	  personer	  som	  deltok.	  	  Samarbeid	  
mellom	  DNB,	  ALF,	  snowboard-‐	  og	  skiforbundet.	  
Aldersjusteringer:	  Nedgang	  på	  FIS	  løpere	  skyldes	  denne	  justeringen,	  vil	  øke	  neste	  år.	  
Fartsskolering	  HL:	  Vil	  legge	  til	  rette	  for	  ennå	  mer	  differensiering	  under	  skoleringen.	  Veldig	  
positivt.	  Ikke	  nødvendigvis	  flere	  gjennomkjøringer.	  
Masters:	  5	  renn,	  med	  bra	  deltagelse.	  Mer	  å	  hente	  her.	  
	  
Tiltak	  fremover:	  	  
Ironman	  samlingene	  utvides	  med	  en	  helgesamling	  for	  skigymnasene.	  	  
U	  16	  blir	  også	  med	  på	  samme	  samling	  med	  jr.	  testing.	  U	  14	  blir	  invitert	  med	  på	  samlingen	  
lørdag	  og	  søndag.	  



	  

Klubb	  /	  krets	  arbeidet	  blir	  viktig	  inn	  mot	  ironman	  arbeidet.	  	  
Internasjonale	  barnerenn;	  2	  renn	  kommende	  sesong.	  
Breddesamling	  for	  U	  14	  og	  U	  16	  i	  SL	  3	  dager,	  15.	  –	  17.november,	  SSL	  samling	  14.	  –	  
16.desember,	  3	  dager.	  Informasjon	  og	  påmelding	  kommer	  ut	  på	  nettsiden.	  
Kvallik	  renn	  Oppdal,	  int.	  barnerenn,	  18.	  –	  19.	  januar.	  
Målet	  med	  breddesamlingene	  er	  å	  skape	  aktivitet	  på	  tvers	  av	  klubb	  og	  kretsgrenser.	  Legge	  
kurs	  og	  trenerutvikling	  til	  disse	  samlingene.	  
	  

2. Arrangement	  
Oppsummering	  2012/2013;	  	  
Noe	  færre	  deltagere	  på	  FIS	  renn,	  dette	  pga	  endring	  i	  FIS	  alder.	  
DNB	  Cup;	  6	  destinasjoner,	  14	  renn	  –	  total	  premiering	  under	  NM.	  
Kan	  man	  endre	  oppsettet	  på	  FIS	  renn	  for	  å	  unngå	  avlysninger?	  Kjøre	  mer	  sammen?	  
Åpen	  påmelding	  til	  HL	  og	  TL	  ga	  ingen	  større	  problemer.	  
Tilbakemelding	  til	  Telenor	  at	  de	  må	  være	  litt	  mer	  til	  stede,	  både	  med	  penger,	  premier,	  web	  etc	  	  
Åpen	  påmelding	  legger	  noen	  føringer	  til	  destinasjon,	  mtp	  overnatting,	  bespisning	  etc.	  
	  
Terminliste	  2013	  /	  2014;	  
Forsøkt	  å	  lage	  mer	  bolker,	  geografisk.	  
Ønske	  om	  at	  NM	  avsluttes	  i	  Hemsedal	  på	  lørdag,	  for	  å	  utnytte	  publikumsmengden.	  Evt	  et	  arr.	  
eller	  annen	  tilrettelegging	  på	  søndag	  for	  NM	  deltagerne.	  
Terminliste	  og	  annet	  bør	  foreligge	  i	  god	  tid	  før	  høstmøtet,	  pga	  kretsenes	  terminlister.	  
	  
Mesterskapsoversikt	  –	  Ny	  NM	  Modell;	  
Søknader	  på	  mesterskap	  skal	  være	  alpint	  i	  hende	  innen	  1.	  juni	  2	  år	  før	  arrangement.	  
Søknadsskjema	  ligger	  ute	  på	  NSFs	  sider.	  
Tanken	  frem	  i	  tid	  er	  å	  få	  evt	  faste	  NM	  arrangører,	  med	  en	  rullering	  slik	  som	  Landsskytterstevnet	  =	  
mer	  forutsigbarhet.	  
Fart	  og	  teknikk	  kan	  også	  deles	  opp	  mellom	  arrangører,	  for	  å	  få	  inn	  flere	  arr./destinasjoner.	  
NM	  arrangør	  seminar	  vil	  bli	  holdt	  på	  et	  senere	  tidspunkt.	  
	  
Jr.	  VM	  2015	  og	  U	  OL	  2016;	  
Begge	  arr	  går	  parallelt	  i	  tid	  med	  WC	  på	  Kvitfjell	  –	  denne	  arr.staben	  er	  derfor	  ikke	  tilgjengelig	  til	  Jr.	  
VM	  og	  U	  OL.	  
Jr	  VM	  –	  går	  inn	  en	  formell	  søknad	  vår	  2013.	  	  
Opprettes	  en	  ny	  stab	  rundt	  begge	  arrangement.	  	  
	  
Krav	  til	  arrangør,	  kontrakter	  og	  sikringsstøtte;	  
Dette	  er	  en	  toveis	  kontrakt,	  forpliktelser	  begge	  veier.	  
Forutsigbarhet	  opp	  mot	  avlysninger	  og	  arena.	  
Krav	  om	  online	  påmelding,	  alpint	  bistår	  med	  hjelp.	  
Renn	  skal	  registreres	  i	  sportsadmin	  innen	  15.	  juni.	  
Krav	  om	  livetiming.	  Ikke	  krav	  om	  samme	  leverandør	  hos	  alle,	  men	  alt	  skal	  linkes	  opp	  mot	  en	  og	  
samme	  side	  på	  NSFs	  sider.	  
Også	  lagt	  føringer	  på	  priser	  på	  heiskort,	  overnatting	  o.l	  



	  

Tildeling	  av	  sikringsstøtte	  o.l	  
	  
DNB	  Cup;	  
Skal	  utvides	  for	  sesongen	  13/14.	  
20	  renn,	  8	  destinasjoner.	  
6	  beste	  jenter	  og	  6	  beste	  gutter	  kvalifiseres	  til	  prl.	  SL	  på	  NM	  avslutningen.	  
Beste	  Jr	  1	  jente	  og	  gutt,	  vinner	  en	  samling	  med	  EC/Jr	  lag	  på	  våren.	  
	  
Gruppearbeid	  –	  Evaluering	  arrangementsmodellen	  for	  LF	  og	  HL.	  
Gruppe	  1;	  Buskerud,	  Hodaland,	  Agder	  og	  Rogaland,	  Vestfold.	  
Fri	  påmelding	  ingen	  problem.	  
TL	  -‐	  2.omgang	  –	  50%	  premiering	  og	  da	  også	  50%	  som	  skal	  få	  kjøre	  2.omgang.	  
Viktig	  med	  info	  i	  forkant	  av	  arrangement,	  dette	  ligger	  på	  arrangør.	  
Team	  event	  –	  veldig	  bra.	  Noen	  kretser	  stilte	  ikke	  lag,	  pga	  for	  få	  –	  lage	  mix	  lag,	  slik	  at	  alle	  får	  kjøre.	  
Bankett	  TL	  +	  HL,	  ikke	  bra	  hverken	  på	  Hemsedal	  eller	  Narvik.	  Arrangør	  må	  etterstrebe	  dette.	  
HL	  –	  ikke	  bra	  med	  trening	  i	  traseen	  i	  forkant,	  ikke	  lov?	  og	  skaper	  et	  negativt	  press.	  
Arr	  alt	  på	  en	  helg.	  	  
Om	  en	  arr	  vil	  ha	  hele	  HL,	  så	  er	  det	  bra.	  
Kutte	  puljeinndeling	  på	  fart.	  
	  
Gruppe	  2;	  Hedmark,	  Sogn	  og	  Fjordane,	  Oppland,	  Østfold.	  
Positivt.	  Litt	  for	  tidlig	  å	  evaluere	  etter	  1	  år.	  MÅ	  ta	  en	  ny	  gjennomgang	  etter	  3	  –	  5	  år.	  
Modellen	  er	  bra.	  
Evt	  annet	  alternativ;	  Kjøre	  fart	  på	  Kvitfjell	  etter	  WC	  for	  å	  løfte	  WC	  som	  et	  arr	  og	  også	  fordi	  at	  fart	  
i	  januar	  slik	  det	  er	  i	  dag	  er	  noe	  tidlig	  på	  sesongen.	  
	  
Gruppe	  3;	  Sør	  og	  Nord	  Trøndelag,	  Møre	  og	  Romsdal.	  
TL	  –	  gode	  tilbakemeldinger,	  spes	  team	  eventen.	  Kun	  60	  til	  2.omg	  også	  ok.	  
HL	  –	  utfor	  Hafjell	  bra,	  kunne	  fått	  flere	  gjennomkjøringer.	  1	  gj.kjøring	  ikke	  i	  henhold	  til	  reglement	  
mtp	  full	  betaling	  og	  antall	  premiering.	  
Fart	  HL	  kan	  kjøres	  på	  Oppdal	  –	  må	  ha	  flere	  arenaer	  å	  kjøre	  fart	  på,	  ikke	  bare	  i	  en	  og	  samme	  
trasee.	  Altfor	  dyr	  overnatting	  i	  Narvik!	  
Fartsuke	  bra,	  men	  det	  er	  flere	  enn	  Hafjell	  som	  kan	  arr	  fart.	  	  
TL	  –	  samtidig	  med	  WC,	  blir	  for	  tidlig	  i	  sesongen.	  Finalene	  i	  aldersbestemte	  klasser	  bør	  være	  
senest	  mulig	  i	  sesongen.	  
Alternative	  program	  under	  TL;	  Mix	  SL	  /	  SSL.	  
27	  mm	  fremfor	  31	  mm	  porter	  bør	  brukes	  på	  HL.	  
	  
Gruppe	  4;	  Finnmark,	  Troms	  og	  Nordland.	  
Skepsisen	  i	  forkant,	  ikke	  tilfelle	  ved	  gjennomkjøring.	  
Kan	  være	  et	  problem	  for	  de	  som	  ikke	  har	  kunstsnøanlegg,	  mtp	  underlag	  når	  det	  er	  fri	  påmelding.	  
Ellers	  enig	  i	  det	  som	  har	  vært	  sagt.	  
	  
Gruppe	  5;	  Oslo	  og	  Akershus.	  
Enig	  med	  det	  som	  har	  blitt	  sagt	  tidligere,	  veldig	  fornøyd	  med	  årenes	  TL	  og	  HL.	  



	  

Forslag	  på	  å	  praktisere	  slik	  det	  har	  vært	  –	  de	  som	  er	  kvalifisert	  starter	  i	  sin	  pulje,	  
resterende	  full	  trekning.	  
Utfor	  i	  Hafjell,	  bra	  med	  muligheten	  for	  å	  velge	  deltagelse.	  
Gjerne	  samme	  arr	  på	  både	  fart	  og	  teknikk,	  men	  likevel	  valgmuligheter	  for	  deltagelse.	  

	  

	   Sogn	  &	  Fjordane	  –	  hvilke	  tiltak	  har	  de	  gjort?	  
Pluss;	  Breddesamlinger,	  engasjerte	  foreldre,	  bra	  rekruttering	  i	  klubbene,	  samarbeider	  med	  Kjus	  
Skiskole,	  bra	  skiskole	  aktivitet.	  Kort	  avstand	  til	  mange	  anlegg.	  Fokus	  på	  kostnader,	  og	  
markedsinntekter	  går	  i	  hovedsak	  tilbake	  til	  løperne.	  God	  økonomi	  i	  AK	  og	  et	  aktivt	  AK,	  Ski	  i	  Skulen	  
med	  stor	  deltagelse	  og	  samarbeid	  med	  fylkeskommunen.	  
Toppidrett	  i	  samarbeid	  med	  fylkeskommunen	  –	  Sogndal	  Vgs.,	  løpere	  på	  HiL	  og	  Jølster	  som	  arrangør	  
av	  FIS.	  God	  og	  bred	  TD	  kompetanse,	  og	  godt	  og	  tett	  samarbeid	  mellom	  AK	  og	  admin,	  samt	  lag	  og	  
admin.	  

Minus;	  Mangler	  langsiktig	  lokal	  trenerstrategi,	  få	  pot.	  store	  sponsorer	  og	  utfordrende	  næringsliv.	  
Utfordrende	  geografi,	  sårbare	  lag,	  og	  frafall	  i	  TL	  og	  HL	  alder.	  Samarbeid	  anleggseier	  kan	  være	  
vanskelig,	  hard	  konkurranse	  mot	  andre	  idretter,	  ønske	  om	  tettere	  dialog	  mellom	  NSF	  AK	  og	  SF	  AK.	  

Innspill	  fra	  Møre	  og	  Romsdal,	  ved	  Stig	  Aambø;	  
Slutter	  seg	  til	  innspill	  fra	  S&F,	  og	  har	  «glemt»	  bredden	  –	  spesielt	  nedgang	  blant	  gutter.	  
Viser	  til	  PP	  fra	  innlegg	  i	  Tallinn.	  	  
	  
	   Gruppearbeid	  –	  hvordan	  håndtere	  breddetilbudet	  fremover?	   	  
	   Gruppe	  1;	  Buskerud,	  Hordaland,	  Agder	  og	  Rogaland,	  Vestfold.	  
	   Breddetiltak;	  støtter	  tiltak	  frå	  administrasjon.	   	  
	   Kan	  tiden	  bli	  et	  problem?	  Spesielt	  i	  januar.	  Kan	  samlingene	  evt	  gå	  utenom	  sesong?	  
	   Vil	  disse	  samlingene	  påvirke	  klubb	  aktivitet?	  	  
	   Burde	  det	  vært	  kvoter	  på	  samlingene?	  Får	  da	  evt	  ikke	  ut	  post	  3	  midler.	  
	   Være	  en	  form	  for	  premiering	  til	  de	  beste	  løperne?	  Får	  ikke	  bli	  med	  på	  alle	  samlinger,	  men	  
	   valgt	  ut,	  som	  ved	  int.	  barnerenn.	  
	  
	   Gruppe	  2;	  Hedmark,	  Sogn	  og	  Fjordane,	  Oppland,	  Østfold.	  
	   Hvordan	  få	  nye	  og	  unge	  trenere	  inn	  i	  miljøet?	  Få	  tak	  i	  gymnasløperne	  som	  avslutter.	  Få	  
	   registrert	  disse	  før	  de	  forlater	  skolen.	  	  
	   De	  som	  ikke	  kommer	  på	  lag,	  få	  i	  gang	  igjen	  regionslag.	  
	   Lage	  en	  idebank	  på	  NSFs	  sider:	  Hvordan	  opprette	  en	  klubb?	  Hvordan	  få	  i	  gang	  en	  nedlagt	  
	   klubb?	  Etc.	  
	  
	   Gruppe	  3;	  Sør	  og	  Nord	  Trøndelag,	  Møre	  og	  Romsdal.	  
	   Arrangere	  renn	  for	  de	  minste?	  Telenorkarusellen	  fungerer	  bra	  her.	  
	   Utfordring	  å	  ha	  nok	  foreldre	  til	  å	  hjelpe	  til,	  samt	  få	  foreldrene	  også	  ut	  på	  ski.	  
	   For	  de	  yngste	  –	  legge	  mer	  føringer	  på	  å	  holde	  tilbake,	  spesielt	  på	  utstyrssiden.	  	  
	   Gjennomføre	  trenerkurs	  i	  kretsregi,	  har	  vært	  for	  dårlig	  og	  liten	  rekruttering	  her.	  Kan	  dette	  
	   pushes	  på	  fra	  administrasjonen?	   	  



	  

	   Administrasjonen	  må	  informere	  mer	  om	  ulike	  tilskuddsordninger.	  
	   Skole	  og	  utdanning	  er	  stikkordet.	  
	   	  
	   Gruppe	  4;	  Troms	  og	  Nordland.	  
	   Rekruttering	  –	  få	  ildsjeler	  blant	  foreldrene.	  	  
	   Ha	  tilgjengelig	  utstyr	  til	  utlån	  eller	  billig	  sal,	  for	  å	  bidra	  til	  aktivitet.	  	  
	   Treningen	  må	  bli	  litt	  mer	  variert,	  ikke	  bare	  konkurranse	  orientert.	  Tenke	  litt	  bredere.	  
	   	  
	   Gruppe	  5;	  Oslo	  og	  Akershus.	  
	   Utfordring	  mtp	  at	  man	  er	  så	  mange.	  Målsettingen	  fra	  admin	  er	  at	  både	  barmark	  og	  
	   skisamlingene	  skal	  være	  åpne.	  
	   Har	  laget	  en	  Oslo	  Cup,	  7	  renn	  –	  stor	  deltagelse.	  Vil	  samarbeide	  med	  Akershus.	  Fra	  12	  år.	  
	   Minske	  utstyrshysteriet	  ved	  f.eks	  å	  sette	  forbud	  mot	  bruk	  av	  fartsdress	  på	  denne	  cupen	  etc.	  	  
	  
	  
Høstmøtet	  18.	  –	  20.	  oktober.	  
Presentasjonen	  til	  høstmøtet,	  legges	  ut	  på	  forhånd	  slik	  at	  delegater	  kan	  forberede	  seg	  i	  forkant.	  
Om	  mulig,	  starte	  med	  felles	  middag	  kl.	  2100	  på	  fredag	  for	  også	  å	  få	  med	  seg	  en	  sosial	  bit.	  
Mer	  tid	  til	  erfaringsutveksling	  mellom	  kretsene,	  slik	  som	  innlegget	  fra	  Sogn	  og	  Fjordane	  på	  vårmøtet.	  

	  

Signatur	  
Oslo	  2.	  juni	  2013	  	  

	  

	  
	  
Magnar	  Eide	   	   	   	   	   Roar	  Karlsen	  
Akershus	  Skikrets	   	   	   	   Oslo	  Skikrets	  


